
Skola 2024 

Järvsörådet har arrangerat och deltagit i trä4ar, möten med ansvariga för skolan. Dessa 
trä4ar har varit en uppföljning av de enskilda trä4ar med ansvariga politiker och 
tjänstemän som genomfördes 2023 då vi presenterade Järvsörådets visionsbild ”Ett 
kunskapshus för framtiden. Järvsörådet har också deltagit i utvecklingsdagar som 
anordnats i Järvsö under året där skolfrågan diskuteras. 

20240219 Reportage i Ljusdalposten efter intervju med Marie Ekenberg och Marie Frost  
”Järvsörådet föreslår här skall kommunen bygga ny skola” 

20240514  ” Kunskapsmöte om skolfrågan i Järvsö” Ett stormöte som anordnades 
gemensamt av Järvsörådet och Järvsö Rotaryklubb. Linnea Van Wagenen tillförordnad 
förvaltningschef presenterade ett förslag på generalplan för skolan som tagits fram som 
ett resultat efter konsultfirman ? skolutredning. 

20240522 Henrik Estander ordförande i utbildningsnämnden besöker Järvsörådets 
styrelse för att informera om generalplanen och Järvsöskolas framtid. 

20240527 Järvsörådet lämnar ett yttrande gällande generalplanen.  

20241020 Flera ur Järvsörådet idéforum deltog på ett visionsmöte för strandvallen där 
skolan diskuterades. 

20241022–20241024 Järvsörådet deltog i utvecklingsdagar ” Forma framtidens Järvsö” 
där skolan diskuterades och hade en centralroll i diskussionerna under processdagarna. 

Vid datorn! 

Marie Frost 


